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ورزش

هاشمی طبا: برخی در کرسی  های بین المللی عروسک خیمه شب بازی بودند

مصطفی هاشـــمی طبا، رئیس اسبق سازمان تربیت بدنی در گفت وگو با برنامه 

»ورزش و مردم« درمورد شرایط کرسی  های بین المللی ورزش ایران در سال  های 

اخیر اظهار داشـــت: »ما مثل همه سازمان  های بین المللی که در آنها عضویت 

داریم باید در عرصه ورزشـــی هم فعال باشـــیم. اگر در یک سازمان بین المللی 

صاحب کرسی شدیم، نباید توقع داشته باشیم که همه کار بتوانیم انجام دهیم، 

چون هیات رئیسه و رئیس آن سازمان بیشترین اختیار را دارند. باید سعی کنیم 

در سازمان  های مختلف حضور داشته باشیم و این حضور از نظر سایر اعضا موثر 

باشد. در سال  های گذشته افرادی همچون امینی در شنا یا توکل در فدراسیون 

جهانی کشـــتی داشتیم که در کرسی  های بین المللی خود موثر بودند و دارای 

احتـــرام خاصی هم بودند. این افراد موثـــر و تصمیم گیر بودند، اما افرادی هم 

داشتیم که همیشه تابع سازمان  های بین المللی بودند و بیشتر نقش عروسک 

خیمه شب بازی داشتند.« وی با بیان اینکه توانایی افراد می تواند در کرسی  های 

مختلف تاثیر بگذارد، خاطرنشان کرد: »ما در سال  های اخیر موردی را داشتیم که 

چون عضویت نفر قبلی لغو شده بود، در جلسه عمومی نه تنها فرد دیگری از ایران 

را کاندیدا نکرد که علیه او هم صحبت کرد. گاهی صحبت از نظارت می شـــود، 

اما واقعا نمی شود فردی را سنجاق کرد تا بر فرد دیگری نظارت کند، چون گاهی 

جلسات خصوصی هستند.« رئیس اسبق سازمان تربیت بدنی گفت: »افرادی که 

کاندیدا می شوند باید به گونه ای رفتار کنند که ایجاد احترام کنند و همه بدانند 

که وی دارای شخصیت بالایی است. چقدر بد است که افراد نتوانند برای خود 

احترام بگیرند. این گونه نیســـت که فردی تواناتر باشد که هرکاری می خواهیم 

به نفع ما انجام دهد.«

فوتبال سرانجام درحال خارج شدن از زیر سایه 

کرونا و تبعات سنگین گسترش این ویروس در 

دنیاست و حالا بوندس لیگا به عنوان نخستین 

لیگ مهم اروپایی تصمیم دارد از امروز مسابقات 

خود را پیگیری کند. از برگزاری آخرین دیدارهای 

این لیگ حدود دو ماه می گذرد و پس از اعلام 

دولت مبنی بر اجازه فعالیت تیم های ورزشی در 

آلمان، مسئولان فوتبال این کشور نیز درنهایت 

تصمیم گرفتند مسابقات را دوباره از سر بگیرند تا 

تیم ها از بلاتکلیفی هفته های اخیر خارج شوند. 

پس از گذشت 61 روز، هواداران فوتبال دوباره 

شاهد انجام رقابت های بوندس لیگا خواهند 

بود. اتفاقی که تا همین یک هفته پیش نیز 

تردیدهایی درباره انجام آن وجود داشت، اما 

بالاخره برگزاری آن قطعی شده است.

    سرنوشت فوتبالی فصل

فردی بوبیچ، مدیر ورزشی آینتراخت فرانکفورت، 

روز جمعه هفته گذشته گفته بود هنوز هم 

مشکلاتی بر سر راه انجام بازی ها وجود دارد 

و حتی 50 درصد احتمال تعویق دوباره این 

تاریخ وجود دارد، اما روز پنجشنبه گذشته 

فدراسیون فوتبال آلمان قوانین جدید درباره 

ادامه فصل را نیز رسما اعلام کرد تا مشخص 

شود که عزم ژرمن ها برای انجام این مسابقات 

بسیار جدی است.

بایرن مونیخ هم اکنون با فاصله ای 4 امتیازی 

و  قرار دارد  رقبا در صدر جدول  به  نسبت 

کارل هاینس رومنیگه، رئیس باشگاه از اینکه 

فدراسیون این کشور تصمیم به انجام مسابقات 

گرفته، بسیار راضی است: »به نظرم اتفاقات و 

تصمیمات ورزشی باید در زمین مسابقه رقم 

بخورد نه در جلسات مدیران. تعطیلی لیگ و 

اعلام قهرمان از طریقی غیر از انجام بازی ها 

اصلا منطقی نبود.« 

پس از اظهارنظر آنگلا مرکل، صدراعظم آلمان 

مبنی بر کاهش محدودیت هایی که به دنبال 

شیوع کرونا در این کشور ایجاد شده و صدور 

مجوز برای برگزاری مسابقات فوتبال، چندین 

و  آلمانی  باشگاه های  مدیران  بین  جلسه 

همچنین متخصصان بهداشتی در این کشور 

برگزار شد تا بهترین راهکارها برای به حداقل 

رساندن خطر ابتلای بازیکنان و سایر افراد 

تا  انتخاب شد  فوتبال  با مسابقات  مرتبط 

درنهایت دستورالعمل جامعی در این زمینه 

کریستین  این جلسات،  از  تهیه شد. پس 

سیفرت در نشست مطبوعاتی ویدئویی خود با 

رسانه ها اعلام کرد که بوندس لیگا از روز 16 می 

)امروز( طبق برنامه ای که تنظیم شده، پیگیری 

خواهد شد. روز پنجشنبه نیز رسما تایید شد 

که تیم های حاضر در این مسابقات اجازه 

دارند 5 تعویض در طول مسابقه انجام دهند 

تا با توجه به  فشردگی مسابقات و همچنین 

دور بودن بازیکنان از شرایط بدنی مناسب، 

احتمال مصدومیت آنها به حداقل برسد. اکثر 

باشگاه ها با کسب مجوز از دولت های محلی، 

از اوایل ماه گذشته میلادی تمرینات خود 

را از سر گرفته  بودند. آنها در این مدت باید 

پروتکل 11 بندی ای که از سوی فدراسیون 

به باشگاه ها ابلاغ شده بود را رعایت کرده و 

مطابق دستورات تمرینات را برگزار می کردند. 

رعایت فاصله گذاری اجتماعی و به حداقل 

رساندن زمان های بیکاری بازیکنان در تمرینات 

از مهم ترین نکات این قوانین بود. حتی برخی 

بازیکنان در تمرینات هم از ماسک استفاده 

می کردند تا خطر ابتلا به کرونا را کم کنند.

    برنامه ریزی دقیق ژرمن ها

بایرن مونیخ یکی از نخستین باشگاه هایی بود 

تمرینات خود را آغاز کرد. بازیکنان معمولا در 

گروه های سه یا چهارنفره بیشتر به تمرینات 

انفرادی و فنی مشغول بودند. مانوئل نویر و 

سایر گلرهای تیم هم در بخشی جداگانه از 

سایر بازیکنان تمرین می کردند و فقط زمانی که 

بازیکنان شوت به دروازه را تمرین می کردند 

به جمع آنها اضافه می شدند. هانسی فیلیک، 

سرمربی تیم و دستیارانش بیشتر از آدمک ها و 

وسایل تمرینی استفاده می کردند تا رویارویی 

بازیکنان باهم به حداقل برسد. جلسات تمرینی 

معمولا با دویدن به پایان می رسید و بازیکنان 

اجازه دوش گرفتن در کمپ باشگاه را نداشتند. 

در لایپزیگ نیز به هر بازیکنی در کمپ این 

باشگاه اتاق مجزایی اختصاص داده شده بود 

و ظهر هر روز ناهار آنها پشت در اتاق شان قرار 

داده می شد.

اوضاع برای وردربرمن که در منطقه سقوط 

قرار دارد نیز در این مدت چندان خوب پیش 

نرفت چراکه آنها تقریبا جزو آخرین تیم هایی 

بودند که اجازه تمرینات گروهی را پیدا کردند 

و به همین دلیل فرصت کمی برای آماده سازی 

خود داشته اند. فلورین کوفلت، سرمربی این 

تیم امیدوار است این تاخیر در سرنوشت تیمش 

در پایان فصل تاثیرگذار نبوده و برای این تیم 

پایین جدولی که رقبای سرسختی برای فرار از 

سقوط دارد، مشکل ساز نشود.

فدراسیون فوتبال آلمان برنامه ریزی دقیقی 

برای انجام مسابقات داشته و حتی تعداد نفراتی 

که در هر مسابقه باید در ورزشگاه حضور داشته 

باشند را نیز مشخص کرده است. براساس اعلام 

آنها حداکثر 322 نفر مجازند تا در هر دیدار 

بوندس لیگا وارد ورزشگاه شوند که دمای 

بدن همه آنها پیش از ورود به استادیوم چک 

می شود. از این تعداد تنها 98 نفر )شامل 22 

بازیکن، 3 عکاس، 4 توپ جمع کن، 4 نیروی 

امنیتی، 5 داور، 15 متخصص VAR، 3 مامور 

بهداشت، 4 عضو کادر پزشکی تیم ها، 18 

بازیکن تعویضی دو تیم و 20 عضو کادر فنی( 

مجاز به ورود به محوطه بازی هستند و سایر 

افراد ازجمله تصویربرداران، خبرنگاران و... باید 

به صورت جداگانه و در مناطقی که برای آنها 

تعیین شده، حضور داشته باشند. همچنین 

مراسم های معمول پیش از شروع بازی باید 

به حداقل برسد و دست دادن بازیکنان دو تیم 

ع  و همچنین گرفتن عکس تیمی نیز ممنو

است. پس از پایان بازی هم به بازیکنان اکیدا 

توصیه شده برای دوش گرفتن به منزل یا هتل 

محل اقامت خود بروند و لباس هایشان را هم 

خودشان بشویند. حضور در میکس زون برای 

بازیکنان ممنوع است و نشست خبری مربیان 

نیز از طریق ویدئوکال برگزار خواهد شد. تمام 

بازیکنان باید در اولین فرصت ورزشگاه را ترک 

کنند و تنها 4 بازیکنی که برای تست دوپینگ 

انتخاب شده اند، می توانند در ورزشگاه بمانند.

    دربی جذاب روهر

دیدارهای هفته بیست وششم از امروز و با انجام 

6 دیدار پیگیری می شود که در مهم ترین آنها دو 

تیم دورتموند و شالکه در دربی جذاب »روهر« 

میزبان،  دورتموند  می روند.  هم  به مصاف 

نزدیک ترین تعقیب کننده بایرن مونیخ در صدر 

جدول است و در این دیدار حساس به دنبال 

کسب 3 امتیاز است تا همچنان در کورس 

قهرمانی باقی بماند. شالکه پیش از تعویق 

مسابقات شرایط چندان خوبی نداشت و شاید 

یکی از تیم هایی بوده که از این تعطیلی دو ماهه 

بسیار راضی است. آنها پس از نیم فصل در 8 

بازی خود تنها یک برد کسب کرده بودند و در این 

بازی ها هم فقط 4 بار موفق به گشودن دروازه 

حریفان شدند. ادامه چنین روندی می تواند 

این تیم رده ششمی را حتی از کسب سهمیه 

لیگ اروپا نیز دور کند.

دورتموند نیز پس از شروعی نه چندان خوب 

در این فصل به سیستم 3-4-3 روی آورد تا 

عملکردش در تصاحب توپ و بازی سازی را بهتر 

کند که این شیوه در ادامه به آنها کمک کرد تا 

خود را به رده دوم جدول برسانند. استفاده از سه 

مدافع میانی باعث می شود تا در خط دفاعی 

کمی آسیب پذیر شوند، اما قدرت هجومی 

بالای تیم و ستاره هایی چون سانچو و هالند 

در خط حمله این نقص را جبران کرده و باعث 

می شوند حریفان کمتر به سمت دروازه این 

تیم حمله کنند.

لایپزیگ، دیگر تیم مدعی در بالای جدول امروز 

میزبان فرایبورگ است و مونشن گلادباخ نیز در 

زمین آینتراخت فرانکفورت به مصاف این تیم 

می رود. بایرن مونیخ صدر نشین نیز فردا در زمین 

یونیون برلین رده یازدهمی به میدان می رود.

پیشنهاد فدراسیون کشتی به اتحادیه جهانی

با توجه به شـــیوع ویروس کرونا و تعلیق فعالیت  های ورزشی، فدراسیون 

کشـــتی دســـتورالعمل برگزاری تمرینات و مسابقات در شرایط ایمنی و 

بهداشـــتی را برای حفظ کشـــتی گیران از این ویروس خطرناک تهیه و 

به عنوان پیشنهاد به منظور بازگشایی مجدد کشتی، به اتحادیه جهانی 

کشتی ارسال کرد. در این دستورالعمل مواردی همچون شرایط و شیوه 

برگزاری تمرینات، شـــرایط حضور کشتی گیران، کادرفنی و سایر عوامل 

دخیل در برگزاری اردو ها و مســـابقات، حضور ناظران بهداشتی و نحوه 

انجام تســـت  های ویژه پزشـــکی، طول مدت تمرینـــات و میزان آن در 

هفته، شـــرایط محل برگزاری تمرین یا مسابقه از نظر حفظ موارد ایمنی 

و بهداشـــتی، نحوه استفاده از وسایل ورزشی و بدنسازی، نحوه تغذیه، 

اسکان و ترانسفر، رفتار های اجتماعی حین تمرینات و مسابقات و برخی 

موارد دیگر به صورت جزء و تفکیک شده عنوان شده است.

 ترکاشوند: مربی ای شبیه کولاکوویچ
 سودی برای والیبال ایران ندارد

محمد ترکاشوند، کارشناس والیبال در گفت وگو با تسنیم درمورد انتخاب 

سرمربی تیم ملی اظهار داشت: »درحال حاضر می توان به هر دو گزینه 

ایرانی و خارجی فکر کرد ولی استفاده از مربی خارجی درصورتی مفید 

خواهد بود که از یک مربی سطح بالا و طراز اول استفاده کنیم، چون حضور 

یک مربی شبیه کولاکوویچ سودی برای والیبال ایران ندارد.« سرمربی فصل 

گذشته پیکان ادامه داد: »خوشبختانه مربیان ایرانی هم به سطح بالایی 

از دانش و تجربه رسیده اند و می توانند به تیم ملی کمک کنند. جوانانی 

مثل کریمی، یلی و اسفندیار که به تیم ملی رسیده اند و در مسابقات 

بین المللی نیز درخشش خوبی داشته اند، حاصل زحمات همین مربیان 

ایرانی هستند. بااین حال معتقدم در زمان کنونی، استفاده از یک مربی 

سرشناس و درجه یک خارجی برای تیم ملی بهتر و مفیدتر است. تعدادی 

از بازیکنان تیم ملی که سال  ها برای والیبال ایران زحمت کشیده اند، بعد از 

المپیک به دلیل فرسودگی، خستگی و آسیب دیدگی از تیم ملی کناره گیری 

خواهند کرد و المپیک آخرین حضور آنها در تیم ملی است. به همین خاطر 

باید از تجربه ارزشمند آنها در کنار بازیکنان جوان استفاده کرد و بهترین 

نتیجه را در المپیک گرفت. بعد از المپیک، نوبت به تغییر نسل می رسد. این 

تغییر نسل می تواند با حضور مربی ایرانی همراه شود.« ملی پوش پیشین 

والیبال درمورد برگزاری لیگ برتر تصریح کرد: »الگوبرداری از لیگ  های 

اروپایی باعث شده پلی آف، جزء لاینفک لیگ ایران در سال  های گذشته 

باشد. برگزاری پلی آف اشتباه است، چون بازیکنان در مرحله گروهی به 

خود فشار نمی آورند و تنها در یک ماه برگزاری پلی آف، بازی می کنند. 

مشکلات دیگری هم دارد که اشاره به آن صحیح نیست.«

منهای فوتبال

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

  گفت و گو

بهنظرمیآیدرفتهرفتهبایدشاهدبالارفتنکرکرهورزش

درکشـــورمانباشـــیمواینموضوعازیکسوموجب

خوشحالیورزشـــکارانوورزشدوستانشدهوازسوی

دیگـــرنگرانیهاییرابرایآنهافراهمآوردهاســـت.این

دلنگرانیهابهایندلیلاســـتکههنوزشیوعویروس

کرونادرکشـــورمتوقفنشدهوواکسناینبیمارینیز

کشفنشدهاستوحتیایناحتمالمیرودکهباابتلای

ورزشکارانحرفهایبهاینبیماری،آیندهورزشیشاننیز

بهخطربیفتد.درخصوصبازگشـــاییبرخیورزشهای

انفرادیواحتمالصدورمجوزبرایســـایررشـــتههای

ورزشیدرآیندهاینزدیک،بافاطمهپورزمان،سرمربی

کاراتهبانواندانشـــگاهآزاداســـلامیتماسگرفتیمکه

حاصلاینگفتوگورادرزیرمیخوانید.

از شرایط بازیکنان تان خبر دارید و می دانید در چه سطحی 
از آمادگی قرار دارند؟

بله، به صورت مداوم با آنها در تماس هستم و می دانم که 

تمرینات انفرادی را باتوجه به امکاناتی که در اختیار دارند، 

پشت سر می گذارند تا از فرم آمادگی بدنی خارج نشوند. اما 

خب این تمرینات نمی تواند برای یک ورزشکار حرفه ای کافی 

باشد و با تمرین در خانه و پشت بام نمی توانیم انتظار زیادی 

از آنها داشته باشیم و قطعا بعد از بازگشایی تمرینات باید آنها 

را به فرم ایده آل بازگردانیم.

 ظاهرا مجوز شروع تمرینات و آغاز رقابت ها هم به صورت 

پلکانی صادر می شود.
خب من هم شـــنیده ام که حدود 30 رشـــته ورزشی با مجوز 

مسئولان این امکان را دارند که تمرینات خود را آغاز کنند، اما 

درخصوص رشته های گروهی و رزمی هنوز تصمیمی اتخاذ 

نشده است. آن طور که ما از فدراسیون پیگیری کردیم، فعلا هم 

خبر جدیدی برای شروع کار رشته های چندنفره وجود ندارد. 

فقـــط به ما گفته اند اگر وزارت ورزش مجوز بدهد، تمرینات را 

آغاز می کنیم و 2 هفته به تیم ها زمان می دهند که بازیکنان را 

به مرز آمادگی رسانده و سپس رقابت ها را ازسر می گیرند؛ یعنی 

این امکان وجود دارد که بازی ها در خرداد ازسر گرفته شود.

به نظر شما تصمیم منطقی درباره رشته های رزمی چیست؟
من فکر می کنم باید فدراسیون حکم به تعطیلی ادامه لیگ 

و اعلام نتیجه می داد، اما شـــرایط برای آنها هم سخت شده 

و با هر تصمیمی ممکن اســـت تعـــدادی از تیم ها معترض 

باشـــند. طی صحبتی که من با فدراســـیون داشته ام، قرار 

نیســـت لیگ را تعطیل کنند و قصد دارند رقابت ها را انجام 

داده و به پایان برسانند.

خب در این صورت 2هفته زمان مناسبی برای آماده سازی 
بازیکنانی که حدود 3 ماه در قرنطینه بوده اند، است.

من هم این را اعلام کرده ام که امکان ندارد بتوانیم در 2 هفته 

بازیکنان را آماده کنیم و با فشـــار زیاد ممکن است ورزشکار 

دچار آسیب جدی شود. ضمن اینکه برخی از بازیکنان ما در 

شهرهای خودشان هستند و ممکن است نتوانند برای شروع 

تمرینات به تهران برگردند. اینها مواردی است که باید درنظر 

گرفته شود و بعد تصمیم بگیرند.

 یعنی شما با این موضوع موافق هستید که فدراسیون با اعلام 
نتیجه لیگ را تعطیل کند؟

بلـــه، من می گویم در این شـــرایط لیگ انتخاب تیم قهرمان 

اصلا کار سختی نیست و باتوجه به نتایجی که در دور رفت و 

بازی های برگزارشده دور برگشت گرفته ایم، قدرت خود را به رخ 

حریفان کشیده ایم و شایسته کسب عنوان قهرمانی هستیم. 

البته ما خیلی دوست داریم این مقام را در زمین به دست بیاوریم 

تا حرف و حدیثی باقی نماند، اما به خاطر سلامتی ورزشکاران 

و مسئولان برگزاری می گویم بهتر است لیگ تعطیل شود.

شرایط لیگ به چه ترتیب اســـت و چقدر از بازی ها باقی 
مانده است؟

کلا 3 بازی باقی مانده که ظاهرا فدراســـیون قصد دارد آن را 

در 2 هفته برگزار کند؛ یعنی 2 بازی در یک هفته و فینال در 

هفته دوم. البته این برنامه برای قبل از شـــیوع ویروس کرونا 

بود و قرار بود در اسفندماه این اتفاق بیفتد که متاسفانه کار 

به اینجا کشید.

با این اوصاف شما شرایط فعلی را مناسب شروع تمرینات 
و مسابقات نمی دانید.

بله، دقیقا همین طور است. به نظر من نباید عجله کنیم و باید 

زمان بدهیم تا شـــرایط کمی بهتر شود. من می گویم یا اعلام 

نتیجه کنید و لیگ را تعطیل کنید یا بیشـــتر منتظر بمانید تا 

وضعیت کمی ثابت شود.

به عنوان آخرین سوال فکر نمی کنید این خانه نشینی روی 
کیفیت ورزشکاران در المپیک تاثیر بگذارد؟

من هم با این موضوع موافقم، چراکه علاوه بر شـــرایط بدنی، 

بازیکنان ازلحاظ روحی و روانی هم تحت تاثیر قرار گرفته اند 

و باتوجه به اینکه زمان المپیک یک ســـال عقب افتاده، سن 

بازیکنـــان هم بالاتر می رود و می توانـــد تا حدودی کیفیت 

المپیک را تحت تاثیر قرار دهد.

سرمربیتیمکاراتهبانواندانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:قهرمانیحقماست

شرایطرابرایبرگزاریلیگمناسبنمیبینم

آرش محمدی
  روزنامه نگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

راموسدرگفتوگوباآساسپانیا:

اسپانیا نیازمند فوتبال است

مدافع تیم فوتبال رئال مادرید اسپانیا 

در مصاحبه با روزنامه آس اسپانیا تاکید 

کرد که این کشور برای حل بحران 

اقتصادی و افسردگی مردم نیازمند 

فوتبال است. متن گفت وگوی آس با راموس را در ادامه می خوانید.

باتوجهبهوقفهپیشآمدهچهحسیبهآغازدوبارهفوتبالدارید؟

برای رقابت دوباره می میرم، حالا بیش از پیش متوجه شده ام که فوتبال همه 

زندگی من است و بدون آن زنده نیستم. حس بسیار خوبی دارم و البته از اخبار 

اطلاع دارم و می دانم که مشکل هنوز برطرف نشده و شاید تا چندسال آینده 

پابرجا باشد. به نظر من اسپانیا برای حل بحران اقتصادی و افسردگی مردم 

نیازمند فوتبال است. افسردگی درمیان مردم بسیار شدت گرفته و میلیون ها 

هوادار نیازمند تماشای فوتبال و پیگیری نتایج تیم محبوب خود هستند. اسپانیا 

باید بحران اقتصادی خود را حل کند و فوتبال بیشترین کمک را دراین خصوص 

به اسپانیا خواهد کرد. 

برایمردماسپانیاچهپیغامیدارید؟

در این مدت خیلی از مردم عزیزان خود را از دست داده اند و این خیلی تلخ و 

البته سخت است. با همه این هموطنان ابراز همدردی می کنم و امیدوارم فوتبال 

بخش کوچکی از احساسات زخمی آنها را ترمیم کند. قرار ما این بود که همه 

با هم از این سختی عبور کنیم و این اتفاق رخ خواهد داد، من شک ندارم که 

همه باشگاه های فوتبال در اسپانیا درکنار مردم خواهند بود، در این مدت نیز 

کمک های مادی زیادی صورت گرفته است. 

بوندسلیگاازسرگرفتهشدهوبهنظرمیرسدمحدودیتهاو

سختگیریهادرفوتبالآلمانبیشترازاسپانیاباشد،نظرشماچیست؟

هر حکومتی به اندازه بضاعت خود تلاش می کند مراقب جان شهروندان 

خود باشد. البته خوب است که الگو برداری مناسب صورت گیرد اما با برخی 

سختگیری های افراطی مخالف هستند و درهرحال خوب است که مراقب 

همه چیز باشیم، اما بهتر است در زمان فوتبال به فوتبال فکر کنیم، چراکه 

قوانین رعایت می شوند و مشکلی پیش نخواهد آمد. ما هم 

دوست داریم که درکنار خانواده خود باشیم اما بهتر است 

انعطاف پذیری بیشتری از خود نشان دهیم و به وظیفه 

خود عمل کنیم، اکنون فوتبال برای احیای دوباره 

به ما نیاز دارد. 

رئالمادریدخودرادرآستانهقهرمانی

میبیندوالبتهبارسا۱۱بازیپیشرودارد

تابتوانددراینخصوصامیدوارباشد. 

بله، از جدول باخبر هستند و آن را به خوبی 

تحلیل کردند. در این مدت فرصت کافی 

داشته ایم تا به همه این حساب و کتاب ها 

فکر کنیم. بدون تماشاگران فوتبال 

معنا ندارد. اکنون چندان به قهرمانی یا 

عدم قهرمانی فکر نمی کنیم. مهم این 

است که دوباره داور بازی در سوت خود 

بدمد و ما دوباره فوتبال را تجربه کنیم. 

مصاحبه  روز

بابک سرانی آذر
 مترجم

بوندسلیگایآلمانپـــــــایان 61 روز انتظار 
ازامروزرسمابازگشاییمیشود


